
批发 促销 礼品led小电筒

产品名称 批发 促销 礼品led小电筒

公司名称 阳江市胜科五金电器有限公司

价格 7.00/件

规格参数 品牌:suncke
材质:铝合金
电源形式:电池

公司地址 阳江市江城区岗列镇坪郊民营工业区B2

联系电话 15622027377

产品详情

品牌 suncke 材质 铝合金
电源形式 电池 发电方式 电池
led数目 1 型号 sk76300
功率 0.25 颜色 银色
产地 广东阳江 适用范围 促销礼品,赠品
工作电压 4.5（V） 工作寿命 1000000
外形尺寸 63mmX10 箱装数量 500
贸易属性 外贸原单 产品类别 手电筒

阳江市胜科五金电器有限公司是一家外商独资,专业生产和销售led电筒,匙扣,多用工具钳,闪光礼品的厂家.
公司拥有专业的技术人员及数控设备,月产量50万.产品80%出口.欢迎海内外公司来样加工.公司拥有自主
出口经营权，可自主出口货物。we are professional manufacturer for led flashing items. at present, through the
endeavor of our r&d department, we have many new items face the global market. recognizing the importance of
product quality and precision, we"re devoted in achieving continuous improvement through our skillful team of
employees. want to reap larger profit margin? get on us now!!welcome to ask for more details.you cannot miss this
opportunity!++ promotional gifts and premium gifts with logo printing++ light up the night! for party and
bar...welcome oem/odm order!++innovated design and pattern led flashing body light (hot selling) earring, belly light,
badge
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